
JEDNÁNÍ KRAJSKÉ ODBORNÉ RADY MLÁDEŽE 

28. 1. 2025, Praha 

 

Přítomni:  

 

OSH Jméno 

Beroun František Hrubý 

Benešov Dana Vilímková 

Kladno Martina Leváková omluvena 

Kolín Kamila Havlínová 

Kutná Hora Tomáš Valenta 

Mělník Michal Benda 

Mladá Boleslav Ladislav Hložek 

Nymburk Monika Němečková 

Praha-východ Libor Tomeček omluven 

Praha-západ Tomáš Vršník 

Příbram Miroslav Řezáč 

Rakovník Jaroslava Čečrdlová 

host O. Lacina 

 

1) Zahájení jednání provedl O. Lacina – přivítal přítomné a přenesl informace z jednání 

VV KSH konané 16. 1. 2025. 

 

2) J. Čečrdlová pak postupně zhodnocovala krajské mládežnické akce roku 2024.  

a. Jednání KORM  se uskutečnilo dvakrát - 18. 4. na KSH a 26. 6. online. 

b. Krajské kolo Plamene a dorostu (Rakovník) bylo po všech stránkách 

hodnoceno velmi pozitivně. 

c. Krajské setkání přípravky (Ratenice, o. Kolín)  – odezvy na akci byly velmi 

kladné. Vyskytl se jen problém s nejednotnou směrnicí pro přípravku (starší a 

novější vydání). Toto bylo na webu KSH opraveno. 

d. Krajské kolo v běhu na 60 metrů s překážkami (Čelákovice) – organizátoři 

připravili akci pěkně. Ve hodnocení akce se objevilo několik námětů ke 

zlepšení: 

i. Lepší displej u časomíry (aby bylo vidět více časů) 

ii. Startovní čísla připravit fyzicky, nejen na označovacích páscích.  

iii. Startovní pistole „devítka“ příliš hlasitá. 

iv. Nezapomínat v OZ uvést zajištění zdravotní služby. 

Po krátké diskusi bylo konstatováno, že většina podmětů je řešitelná. Organizátoři 

vždy vycházejí z místních zvyklostí.  

e. Krajské kolo Závodu hasičské všestrannosti a brannosti (Lhota, o. Kladno) – 

hodnocení ze strany jednotlivých OSH bylo velice kladné.  

Připomínkovány byly následující situace:  

i. Neprovádět změnu střeliva mezi jednotlivými kategoriemi. 

ii. Ukáznit radiový provoz. 

iii. Upřesnit upozornění na začátek azimutu – tak, aby vedoucí/závodníci 

dostali stejnou informaci jako rozhodčí na trase.  

 

 

 

 



3) Plán akcí pro rok 2025 

a. Krajské kolo hry Plamen a dorostu – zde nemáme dosud pořadatele. 

b. PS Kutná Hora  14.-15.6. 2025 

c. Vyhodnocení krajského kola POODM – Mirakulum (Nymburk)  

d. Krajské kolo v běhu na 60 m s překážkami, Benešov, 7. 9. 

e. Krajské setkání přípravky – Mladá Boleslav asi 21. 9. 

f. O pohár starosty KSH – Praha-západ  

g. Krajské kolo ZHVB – 19.10. – Beroun 

 

4) Různé  

a. D. Vilímková informovalo o kurzu pro pořadatele Rescue Campu 3. – 4. 1. 

v Přibyslavi. Zúčastnili se zástupci z 11 krajů. J. Čečrdlová informovala  za 

OSH Kladno o úspěšném uspořádání okresního Rescue Campu v říjnu 2024 a 

plánu na jeho opakování 2025. O  uspořádání Rescue Campu uvažuje také 

Benešov a připravuje jej Příbram.  M. Němečková připomněla, že lze žádat o 

finance prostřednictvím KSH. Je třeba obratem D. Vilímkové zaslat termíny 

konání a počty účastníků. 

b. J. Čečrdlová informovala o některých známých termínech ústředních akcí:  

i. vyhlášení školení rozhodčích mládeže KS. I.  

ii. 5.-6. 4. MČR ZHVB Ostřetín (Pardubický kraj) 

iii. 13. 4. (neděle) celorepublikové setkání na úseku mládeže – Přibyslav 

iv. 14. 5. Český den proti rakovině 

v. 21.-22. 6. MČR Plamen – Kyjov 

vi. 28.-30. 6. MČR dorostu – Kolín  

c. J. Čečrdlová informovala o průběhu projednávání návrhu KORM na změnu 

postupového klíče na krajské kolo hry Plamen a soutěže dorostu. KORM 

tento návrh ladila celé jaro 2024 a v červnu jej uvedla v zápisu ze svého 

jednání a rozeslala členům VV KSH. O návrhu bylo jednání na zářijovém 

zasedání VV KSH. Zde návrh představily J. Čečrdlová a M. Němečková. VV 

KSH odmítl o návrhu hlasovat s odůvodněním nutnosti projít si jej podrobněji. 

Další jednání VV KSH se konalo až v lednu 2025 a ani zde nebyl návrh 

hlasován. Po dvou týdnech bylo uskutečněno per rollam hlasování a návrh 

prošel. To znamená, že již v roce 2025 postoupí na akci 15 družstev. (O 

výsledcích hlasování přišla informace dne 4. 2.) 

 

 

 

 

 

Zapsala: J. Čečrdlová, skončeno 18,20 


